



錦綸泰歷史 KLT History

“錦綸泰”创立于1971年吉隆坡苏丹街，是马来西亚第一位财政部长Tun H. S. Lee在中国经商时所用之商号。从家庭式营运至今拥有自家食品工厂已是享誉国际的金字招牌，产品多元化，包含月饼，糍糰，蛋卷，饼干，糕点，点心，甜品和酱料。

“錦綸泰”是马来西亚第一家从早期手工制作一直到现在的使用全自动化高科技生产月饼之饼家。

“錦綸泰”是一个享有国际知名度之金字招牌，目前销售出口于美国，澳洲，中国，香港，印尼和新加坡等，享誉国际。

“錦綸泰”也是第一家荣获清真，ISO及HACCP认证之饼家。走过了40年后，“錦綸泰”于2014年勇夺“金鹰奖”与较早前的“超级品牌”使消费者对“錦綸泰”更具信心。

Established since 1971, the name “Kam Lun Tai” was used by Malaysia’s first Finance Minister Tun H.S.Lee when he was trading in China. Starting from a small family business in Chinatown, KLT is now in the food processing business with its own factory producing mooncakes, omochi, egg rolls, cookies, pastries, dim sum, dessert and sauces.

The making of mooncake has come a long way from being hand-made to KLT being the first in Malaysia to be fully automated with new technology processing.

KLT is now a golden brand name known internationally with exports to America, Australia, China, Hong Kong, Indonesia & Singapore. KLT is the 1st mooncake brand to be awarded the HALAL certification, ISO & HACCP accreditation. It is also awarded the Mooncake “SUPERBRANDS” and “Golden Eagle” awards.



大马第一家荣获HACCP，ISO及SUPERBRANDS之饼家。全马各大百货超级市场，药材店和杂货店均有出售。
The First Malaysian Cake House to be awarded the HACCP & ISO certification for quality & SEPERBRANDS. Available at selected supermarkets, minimarkets, medical halls and grocery & shop in Malaysia.

Manufactured By / Diusahakan Oleh / 製造商:

錦綸泰食品工業有限公司 KLT FOOD INDUSTRIES SDN. BHD. (Co.No.418119-P) (GST No. 000184819712)
Lot 6, Lorong CJ 1/1B, Kawasan Perindustrian Cheras Jaya, Jalan Balakong, 43200 Selangor Darul Ehsan.
Tel: 03-9076 6028 / 016-2271083 / 016-4196028 Fax: 03-9076 6212 Email: kltfood@gmail.com Website: http://www.klt.com.my



Since 1971



食家首選，金字招牌

BESTMOONCAKE.COM

BESTMOONCAKE.COM



Since 1971

錦綸泰



人參杞子
Ginseng
Medlar Mooncake



椰蓉豆沙
Coconut & Red Bean



香港單黃白蓮蓉
(無蔗糖)
HK White Lotus 1 Yolk
(No Cane Sugar Added)



金翡翠
Golden Jade



單黃金翡翠
Golden Jade 1 Yolk



翡翠明珠
Pearly Jade



單黃翡翠玉環
Golden Jade
Light 1 Yolk



蓮蓉
Lotus Paste



玫瑰豆沙
Red Bean



單黃蓮蓉
Lotus 1 Yolk



榴槤珍珠
Durian Pearl



單黃香港白蓮蓉
HK White
Lotus 1 Yolk



單黃上海月餅
Shanghai 1 Yolk



單黃黑芝麻
Black Sesame
Lotus 1 Yolk



冰皮單黃金翡翠
Crystalline Golden
Jade 1 Yolk



單黃竹炭黑芝麻
Black Sesame Bamboo
Charcoal 1 Yolk



糍糰
Omochi